
Till kommunfullmäktige i Danderyd 

Interpellation till byggnadsnämndens ordföran- 

de om avverkning av träd vid anläggandet av 

Driving Range vid Enebybergsvägen. 

2007 06 11 interpellerade jag byggnadsnämndens ordförande om 

avverkningen av träd i samband med anläggandet av Driving Range 

vid Enebybergsvägen. Träd som man utlovat skulle få vara kvar och 

som dessutom inte fick avverkas hade ändå i stor utsträckning tagits 

ner. Arrendatorn hade sedan detta upptäckts ålagts att återplantera 

träden. Så har i viss utsträckning skett. 

Uppretade Danderydsbor har nu åter hört av sig till mig och frågat 

vad som pågår och hur det kan vara möjligt att ännu mer träd 

avverkas i området. De har i vissa fall varit så rasande att de använt 

ord som jag inte kan återge i en interpellation till fullmäktige. Men 

censurerat kan man kort säga att de sagt att det ser fruktansvärt ut. 

Och efter att ha besiktigat området håller jag med dem. 

Med hänvisning till ovanstående anhåller jag om fullmäktiges 

tillstånd att till byggnadsnämndens ordförande få ställa nedanstående 

frågor 

1. Anser byggnadsnämndens ordförande att arrendatorn 

har fullgjort sitt åliggande vad gäller att återplantera de 

träd som fälldes i våras? 

Om inte; 

2. På vilket sätt avser byggnadsnämndens ordförande se 

till att arrendatorn fullföljer detta åliggande? 

3. Är den avverkning som nu skett i enlighet med gällande 

detaljplan? 
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